
PROTOKÓŁ NR 5/08

z posiedzenia Komisji

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 23 stycznia 2008 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło - o 18:00. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 

1):

Członkowie Komisji:

1. Andrzej Machnica – Przewodniczący,

2. Roman Kołodziej,

3. Tomasz Nowicki,

4. Henryk Płoński,

5. Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

6. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta Kowary.

 

Porządek obrad:

1. Podsumowanie i ocena prac Komisji Rady Miejskiej w 2007 roku – dyskusja.

2. Propozycje do planu pracy Rady w 2008 roku.

3. Omówienie problemu pozbywania się zużytego sprzętu AGD z gospodarstw domowych.

4. Przyjęcie skargi od Pana J. Strzelczyka.

5. Wnioski Komisji.

6. Sprawy rożne.

Pierwszą  część  posiedzenia  Komisja  poświęciła  dyskusji  na  temat  pracy  Rady  w  2007  roku. 

Przewodniczący  Komisji  przedstawił  swoje  zastrzeżenia  odnośnie  do  podziału  Rady  Miejskiej  na  osiem 

stałych  Komisji.  Stwierdził,  iż  po  analizie  prac  wszystkich  Komisji,  w  których  uczestniczył,  sposobie 

obradowania, liczbie Radnych obecnych na tych posiedzeniach, doszedł do wniosku o potrzebie opracowania 

zmian w funkcjonowaniu Rady. 

Powiedział, że większość Komisji ma za mały skład osobowy, co ma niewątpliwie negatywne odzwierciedlenie 

w  ich  prawidłowej  pracy.  Natomiast  w  przypadkach,  gdy  poza  Członkami  Komisji  w  bardzo  ważnych 

posiedzeniach  nie  uczestniczyli  dodatkowo  inni  Radni,  a  omawiane  były  ważne  projekty,  dochodziło  do 

sytuacji, w których Radni na Sesjach byli niedoinformowani, co można było zaobserwować podczas dyskusji 

przeradzających się często w niepotrzebne kłótnie. 

Przewodniczący przedstawił propozycję podziału (ograniczenia) Rady na pięć stałych Komisji. Każda z nich – 

poza Komisją Rewizyjną – powinna liczyć 8 Członków, mieć Przewodniczącego i Zastępcę.

Zaproponowane Komisje:

1) Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Miasta oraz Inicjatyw Gospodarczych;
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2) Komisja Gospodarki Komunalnej, Spraw Rodziny i Opieki Społecznej;

3) Komisja Ładu i Porządku, Zdrowia, Ochrony Środowiska i Spraw Obywatelskich;

4) Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Turystyki;

5) Komisja Rewizyjna (5 Członków).

W trakcie  dyskusji  Pan Roman Kołodziej wyraził  opinię,  iż  wnioskuje,  aby podjąć prace mające na celu 

zmniejszenie ilości Komisji, ale pod warunkiem lepszego zorganizowania ich pracy.

Pan Piotr Tyrawa wyraził zdanie, że stoi na stanowisku pozostawienia podziału Rady w obecnym kształcie. 

Pozostali  Członkowie  Komisji,  Panowie:  Henryk  Płoński  i  Tomasz  Nowicki,  opowiedzieli  się  za 

wypracowaniem zmian w celu ograniczenia liczby Komisji.

Obecny na posiedzeniu Burmistrz Miasta Pan Mirosław Górecki opowiedział się za szerszą dyskusją na wyżej 

omawiany temat. 

Komisja wnioskuje do  Pana  Przewodniczącego  Rady o  zorganizowanie  spotkania 

zainteresowanych  Członków  Rady  i  przeprowadzenie  dyskusji  na  temat  podziału  pracy  w  Radzie  oraz 

ewentualnych zmian w Statucie.

W trakcie dyskusji Członkowie Komisji stwierdzili zasadność wpisania do prac Komisji Rewizyjnej 

zadania: „Kontrolowanie czy wnioski z prac Komisji i Radnych są realizowane (kiedy i w jaki sposób) przez  

Urząd Miejski”. 

W  drugiej  części  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  zaproponował,  aby  przedstawić 

Przewodniczącemu Rady dwa wnioski dotyczące planu pracy na 2008 rok:

1) opracowanie wytycznych do realizacji programu „Rewitalizacja Centrum Miasta” lub innego zadania, 

które dałoby początek zmianom w wyglądzie Centrum Kowar;

2) przygotowanie prac w celu rozpoczęcia realizacji zadania pt. „Budowa krytego basenu kąpielowego”.

W trakcie  posiedzenie  poruszono temat wywozu nieczystości  oraz  sposobu pozbywania  się  przez 

mieszkańców zużytego sprzętu gospodarstwa domowego.

Wniosek:

Na podstawie ustawy z dnia 13 września 1996 roku (Dz. U. z 2005 r. Nr 236) o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminie, Komisja wnioskuje o dokonanie aktualizacji wykazu punktów zbierania zużytego sprzętu 

elektrycznego i  elektronicznego,  zawierającego spis  sklepów prowadzących sprzedaż wyżej  wymienionego 

sprzętu oraz informację o zasadach i sposobie jego odbioru.

W trakcie posiedzenia Komisja przyjęła skargę od Pana J. Strzelczyka. Skarga ta dotyczy przelewu 

wody ze zbiornika położonego przy ulicy Wiejskiej. Woda z wyżej wymienionego przelewu przepływa rowem 

przez prywatny teren Pana Strzelczyka, aż do rzeki Jedlicy. Po krótkiej dyskusji Komisja podjęła decyzję o 

zwołaniu posiedzenia w dniu 26 stycznia 2008 roku w celu naocznego zapoznania się wyżej wymienionym 

problemem.

Protokołował:                                                                                                     Przewodniczący Komisji

Andrzej Machnica                                                                                       Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                             Handlu, Usług i Rolnictwa
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